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Protokoll styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 13/6 2024 
Digitalt 19-20.30 
Närvaro, Antti, Bosse, Kerstin, Annalena, Eva och Anders 
 
1. Anders öppnar mötet och dagordningen gås igenom 
 
2. Val av mötessekreterare, Anders 
 
3. Föregående protokoll 29/5 godkänns 

 
4. Inkommande post och aktiviteter 

 Beslut om upphävande av strandskydd, ca 1 om dan skickas vidare till berörd krets. 
 Halmstad kommer troligen överklaga Bockalt 1:19. 
 Trafikverket ansöker härmed om tillstånd enligt Natura 2000 för åtgärder i samband med 

väg 153 Svartenbacken, Varberg kommun. Lns 
 Anders har haft samtal med Linda Birkedal, handlade mest om hur avtalet för regionala 

kanslier och riks fungerar. Öka HR-stödet till de kanslier som önskar. 
 Anders har i dag haft samtal med Beatrice Rindevall, hon samtalar med alla länsförbund, 

där resursfördelningen diskuterades. Vi önskade att alla kostnader för ombud på 
riksstämma och rikskonferens betalas av riks och att länsförbunden får pengar så att 
utbildning kan genomföras vilket står i LF stadgar att vi skall göra. 

 Annalena deltog i digitalt dialogmöte om säljakt, 4 juni, anordnat av Ekosystembaserad 
Havsförvaltning https://ebhf.se   

 Antti deltog på Världshavsdagen 8 juni på Sjöfartsmuseet i föreläsningar om, ålgräs, 
korallrev och plast av forskare från Göteborgs Universitet. Arrangör NF Göteborg och 
Studiefrämjandet. 

 
5. Kommande aktiviteter 

Styrgrupp Kansli Väst, 17/6 9-12 på Zoom, Anders och Annalena deltar 
Nätverksmöte mellan länsförbunden 19/6 kl 18.30 på zoom, Anders deltar 
Götalands skogar, strategi för att skydda mer skog, Alvesta 24-25/8, Anders deltar 
Länsordförandens eget möte Hallsberg? 30-31/8, Anders och ev Antti deltar 
Slåtter på Björkelund 31/8, kl 10 Bosse deltar 

 
6. Får alla i styrelsen information? 

Veckobrevet från riks, Ja utom Antti 
Månadsbrev från Väst, vi får ett i veckan, kolla att ni får 
Deltagande i olika nätverk? 
 

7. Länsförbundets fastigheter,  
Efter besöket i Gullbranna har Bo Tengnäs lämnat lite synpunkter.  
Inlägg är gjort på Lns facebook natur och reservat 
https://www.facebook.com/photo/?fbid=875844977915702&set=pcb.875849617915238&locale=kk_KZ 
Anders har varit på Skogsstyrelsen och sökt bland Stefans papper men hittad bara om 
Björkelund men inte om övriga fastigheter.  
Bosse tar kontakt med Stefans fru för att se om det finns mer i hans bostad. 

 
8. Havsnätverk Väst planeringsmöte 30/5 möte. 17 deltagare Annalena, Bosse och Eva deltog. 

Många förslag till ämnen, ingen arbetsgrupp bildad men Boel Lanne och Sebastian Thisted 
förbereder för start i höst. 
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9. Förslag på förnyade Havsplaner från Havs och vattenmyndigheten 

www.havochvatten.se/havsplanering. Riks svarar. 
 
10. Solcellsparker i Halland 

Efter överklagan av OX2 solcellspark i Skedala så önskades ett möte 11/6. Deltog gjorde Tobias 
karmstig och Elin Lund från OX2, Madeleine van der Veer branchorganisationen Nätverket för 
solparker, Håkan Kajander HS Halland, Christel Cederberg, C Halland Emil Berglund NF 
Halmstad och Anders. Diskussion om parker på jordbruksmark, vår ståndpunkt är att solel och 
aktivodling går att kombinera. 
Förslag finns att ha utbildningsdag tillsammans med Skåne och Blekinge, Anders jobbar vidare. 
 

11. Riksstyrelsens "Policy för hållbar samhällsekonomi" som ligger på Naturkontakt, sista svarsdag 
är den 9 juni. Bosse och Anders har lämnat synpunkter, men bara 10 medlemmar har deltagit.  

 
12. Ekonomi 

Återbäringen har kommit in 64.350 kr, 60.000 överförs till Falkenbergskonto med ränta 2,9%. 
Inköp kikare för att kunna låna ut på Björkelund. Annalena hade priser från Getterön. Beslutet 
blev att 3 kikare köps in av den större modellen, Lunnelid 8x42 HD 2.999 eller ED 3.799 kr. Max 
10.000 kr från K-O Ohlssons donationsfond. 
Finansiering av länsordförandens eget möte Hallsberg? 30-31/8. Vi beslöt att de tidigare 
33.000 kr som vi lagt i en gemensam utbildningspott får användas för att bekosta resa, kost 
och logi för deltagare. 

 
13. Nästa möte, preliminärt on 21/8 digitalt kl 19 
 
14. Övriga frågor 
 
15. Mötet avslutas, och vi önskade varandra en skön sommar 

 
 
……………………………………………………………………….. 
Anders Tullander 

 
 
Bifogade dokument inför mötet 
Föregående protokoll 29/5 
Annelie Ohlsons reservatsförvaltare Lns, anteckningar Gullbranna 
Bo Tengnäs anteckningar Gullbranna 
Karta Gullbranna, vår mark 6:3 1 (skifte 1) 6:3 2 (skifte 2) utanför reservatet och 6:3 3 reservat 
Karta planerad vattenledning 


